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PD: Fwd: Uprzejme zapytanie
Kancelaria MPiT
do:
SekretariatBM
2022-05-23 08:51
Wysłane przez:
Krzysztof Młynarski
Ukryj szczegóły
Od: Kancelaria MPiT/MPIT/GOV 
Do: SekretariatBM/MPIT/GOV@GOV
Wysłane przez: Krzysztof Mlynarski/MPIT/GOV

------ Przesłane przez: Krzysztof Mlynarski/MPIT/GOV w dniu 2022-05-23 08:49 —

Do: kancelaria®mrit.gov.pl
Data: 2022-05-23 08:25
Temat: Fwd: Uprzejme zapytanie

[EMAIL ZEWNĘTRZNY]: Nie klikaj linków ani załączników, chyba że rozpoznajesz 
nadawcę i wiesz, że treść jest bezpieczna.

Uprzejme zapytanie

Szanowni Państwo,
31 marca wysłałem Państwu uprzejme zapytanie (tekst poniżej) z prośbą o odpowiedź. Do tej pory 
nic nie otrzymałem. Ponawiam swoją prośbę i proszę o odpowiedź dlaczego z Państwa strony nie ma
żadnej reakcji.

Z poważaniem.

Szanowni Państwo,
Chciałbym uprzejmie zapytać i jednocześnie prosić o wyjaśnienie dlaczego stawki, które biorą 
inspektorzy Urzędu Nadzoru Technicznego, przyjeżdżający na kontrolę zbiorników gazowych 
służących do ogrzewania mieszkań (domów jednorodzinnych), są tak horrendalnie wysokie, by nie 
powiedzieć złodziejskie. Inspektor dokonujący kontroli zewnętrznej zbiornika robi to w 20 minut 
(wyciąga urządzenie do pomiaru szczelności i wypisuje jedną kartkę papieru) i bierze za to 250 zł. Z 
kolei inspektor dokonujący kontroli wewnętrznej zbiornika robi to w 30 minut (przyrządem mierzy 
grubość ścianek zbiornika i wypisuje dwie karki papieru) i bierze za to 700 zł. Przecież to są stawki 
wzięte z sufitu aby tylko "oskubać" ludzi, ustalone bez żadnego poznania charakteru dokonywanej 
pracy. Skąd ludzie mają na to wszystko brać pieniądze, zwłaszcza jak są emerytami (właśnie nimi 
jesteśmy). Chodzi więc chyba tutaj o zapłacenie następnego podatku. Jak wobec tego ma się sprawa 
ochrony środowiska i przechodzenia w związku z tym na bardziej sprzyjające ochronie klimatu 
źródła energii, skoro Państwo robi wszystko aby do takich działań zniechęcać. Chciałbym też 
nadmienić, iż w tej sprawie pisałem już do UNT ale otrzymałem odpowiedź, iż stawki ustala 
Ministerstwo i publikuje je w rozporządzeniu. Będę wdzięczny za odpowiedź i rozważenie 
możliwości podjęcia działań zmierzających do ukrócenia tego procederu,

Z poważaniem.

Wolny od wirusów. 
www.avast.com
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